
P R O T O K Ó Ł  Nr XXVIII/2009 

 
 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 17 kwietnia 2009 roku                            

o godz. 11ºº  w sali narad Urzędu Miasta i Gminy w Działoszycach. 
 
Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 
 

1. Pani Krystyna Ciszek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy 
2. Pan Marcin Leszczyński – Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 
 
 

 
PORZĄDEK OBRAD SESJI: 
 
 
 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych.  
 
2.  Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
 

3.  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczania dróg do kategorii    

     dróg gminnych 
    
      a)    dyskusja , 

      b)    podjęcie uchwały. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych                  

    na   terenie Gminy Działoszyce    

 
      a)    dyskusja , 

      b)    podjęcie uchwały. 
 
5. Zakończenie obrad sesji .     
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Do pkt  1-go   
Sesja rozpoczęła się o godzinie 11 – tej . 
Otwarcia  sesji Rady Miejskiej dokonał  Przewodniczący Rady Miejskiej                     
Pan  Zygmunt Saracki powitał biorących w niej udział . Stwierdził, że w sesji bierze 
udział 13 radnych i sesja jest uprawniona do podejmowania prawomocnych uchwał                   
i wniosków .  
                                                       
 
  Do pkt  2-go 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji                    
i zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku.  
 
Radny Pan Stanisław Woźniak zgłosił aby w  programie sesji nadzwyczajnej  
dopisać pkt. Sprawy różne. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przedstawiony porządek 
obrad sesji  , który w wyniku głosowania  został przyjęty jednogłośnie /„za” – 13, 
„przeciw”- 0 , „wstrzymał się od głosu” – 0 /                
  
 
Głos zabrała Pani Krystyna Ciszek informując Wysoką Radę o konieczności 
zwołania sesji nadzwyczajnej ze względu na pilność sprawy w związku z tym, że 
numery dróg gminnych nadane  w latach 80-tych i na przełomie lat 90-tych były 
nadawane według  obowiązujących wtedy wymogów.    
Po wejściu  Polski do Unii Europejskiej  wszystkie drogi gminne muszą mieć 
nadane numery tzw. unijne jest to numer drogi zaczynający się od litery T - 
oznaczenie województwa świętokrzyskiego. 
Ze względu  , że nie wszystkie drogi gminne mają nadane numery przez Zarząd 
Województwa wyznaczono również   krótki czas na określenie przebiegu dróg 
gminnych należało określić przebieg dróg gminnych ponieważ na początku 
 przyszłego tygodnia Zarząd Województwa będzie rozpatrywał przedmiotową 
sprawę. 
 
 
Przewodniczący podziękował Pani Krystynie Ciszek Z-cy Burmistrza Miasta                    
i Gminy za wyjaśnienie zwołania dzisiejszej nadzwyczajnej sesji i przystąpił                
do następnego punktu porządku obrad. 
 
Do pkt. 3-go 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych                  
na   terenie Gminy Działoszyce    przedstawił i omówił Pan Marcin Leszczyński 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję . 
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Radny Pan Stanisław Woźniak 
− do jakiej kategorii dróg zaliczana jest droga Dziewięczyce – Przecławka 

odp. Do kategorii dróg gminnych 
Radny Tomasz Chudzia 
− odn. poz. 73 Działoszyce – Dziekanowice  (w kierunku Piekarni) , droga ta była 

remontowana, 
jak sporządzona jest dokumentacja na tą drogę i jak została ona odebrana skoro 
tylko po jednej tylko stronie tej drogi jest krawężnik a po drugiej  wysypisko 
kamienia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki odczytał  projekt uchwały          
i poddał  pod głosowanie .W wyniku głosowania projekt uchwały  został przyjęty 
jednogłośnie / „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
           
                                              
Do pkt  4-go   
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na 
terenie Gminy Działoszyce przedstawił i omówił Pan Marcin Leszczyński. 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję . 
Radny Jerzy Mucha  
− odn. poz. 22  Sancygniów – Pozelów 

Uważa , że zły jest opis tej drogi ,ponieważ jest to droga powiatowa. 
Pani Krystyna  Ciszek Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy wyjaśniła zasady opisu 
drogi  i , że nie chodzi tu o drogę powiatową , tylko granica tej drogi gminnej 
rozpoczyna sie od drogi powiatowej. 
− Radny Andrzej Kołpak 
− zgłasza , że pominięto w opisie  odnogę drogi tj.  ul Zakościelnej . 
Radny Tomasz Chudzia 
− zgłasza do ujęcia do kategorii dróg gminnych drogę od Pana Listka w kierunku   

/ koło magazynów /łączenia się z ulicą Ogrodową 
Radny Stanisław Woźniak 
    - zgłasza do ujęcia drogę Gaik do Zagaja Dębiańskiego 
Głos zabrała Pani Krystyna Ciszek Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy z ponownym 
wyjaśnieniem podjęcia uchwały. 
Wszystkie zgłoszone w tej chwili drogi nie mogą znaleźć się w przedmiotowej 
uchwale ponieważ zgodnie z ustawą o drogach publicznych muszą otrzymać opinię 
Zarządu Powiatowego .Należy zwrócić uwagę zaliczając kolejne odcinki do 
kategorii dróg gminnych na pewne zasady i  priorytety i czy jest zabezpieczenie 
środków w budżecie na ich utrzymanie.  
Radny Tomasz Chudzia 
− składa wniosek formalny pod głosowanie 

odn. włączenia do kategorii dróg gminnych drogi od Pana Listka w kierunku 
łączenia się z ul. Ogrodową , odnogi Zakościelną  oraz drogi od drogi 
powiatowej  Gaik do drogi powiatowej Zagaje Dębiańskie 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek . 
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W wyniku głosowania zgłoszony wniosek nie przeszedł  / „za” – 4, „przeciw” – 6, 
„wstrzymał się od głosu” – 3/ 
                                                    
Radny Jerzy Mucha proponuje aby na najbliższej komisji , komisje ustaliły drogi , 
które zostaną włączone do kategorii dróg gminnych . 
 
Radny Stanisław Grelewicz  stwierdził , że te drogi, które są na wykazie muszą na 
dzisiejszej sesji przejść bo one są już   zakwalifikowane natomiast następne 
proponuje aby na najbliższym posiedzeniu komisji  ustalić  i na sesji wprowadzić          
je  do wykazu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki odczytał  projekt uchwały           
i poddał  pod głosowanie .W wyniku głosowania projekt uchwały  został przyjęty 
jednogłośnie / „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymał się od głosu” – 0 /. 
 
    
 Do pkt  5-go 
 
W związku z wyczerpaniem tematów sesji  Przewodniczący Rady Miejskiej                 
Pan Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 
 
 
Protokołowała :                                                          
Jolanta Kamińska 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Działoszycach  

 
/-/ Zygmunt Saracki 


